
 

Verksamhetsberättelse för år 2022 

Styrelsens sammansättning: 

Ordförande:  Johan Gren 

Kassör:  Catarina Wiik 

Sekreterare/ledamot: Emma Adolfson 

Information/ledamot: Johan Persson 

Ledamot:  Patrik Engberg 

Suppleant:  Bodil Magounakis 

Suppleant:  Annika Sundström 

 

Genomförda aktiviteter 

Under 2022 höll vi 6 ordinarie styrelsemöten, samt årsmöte och konstituerande möte.   

Vår tillsyningsman har genomfört en vägsyn.   

Styrelsen har tillsammans med ö-fogdar utarbetat nya planer och rutiner till städdagen.  

Vi har låtit asfaltera om hela Boholmsvägen, gjort två nya vändplaner samt lagat vägen 

på Styrsö och Fredagsön.  

Vi har åtgärdat dräneringen av diket på Styrsö.  

Vi har lagat belysningsstolpe på Styrsö.  

Vi har utfört rengöring av skyltar, klippt sly och fällt träd som hindrat fri sikt mot skyltar 

och belysningsstolpar.  

Vi har renoverat bänkar på festplatsen. 

Ny brygga är inköpt och placerad på Svanhalsens badplats.  

Vi har städat lekplatsen och boden på festplatsen och kört trasiga saker till 

återvinningstationen.  

Två nya fotbollsmål har skänkts till föreningen. (Norén och Rydström). Dessa är 

monterade på fotbollsplanen och de gamla målen är demonterade. 

Vi har haft löpande dialog kring snöröjning och beställt detta vid behov.  

Styrelsen har varit i fortsatt dialog med kommunen angående utökning av kohagen. 

Projektet drivs INTE av BVF med vi är del i det då det ligger inom BVF rent geografiskt.  

Vi har bokat och köpt tjänsten vassklippning.  

Vi har startat upp en vattengrupp som ska värna våra gemensamma intressen kring vårt 

vatten. Vattengruppen har genomfört ett möte med kommunen.  

Vi har löpande hanterat fakturor, kontrollerat räkenskaperna samt fakturerat årsavgiften. 

Inkomna bygglovsärenden och ärenden från medlemmar har hanterats löpande. 
 



Vi har bett kommunen att bedriva skyddsjakt på gäss och vildsvin. 

Nyhetsbrev har löpande skickats ut. 

Löpnade info har lagts ut på Facebook.  

Vi har välkomnat nya boende med ett fysiskt besök. 

Vi har monterat en hjärtstartare på festplatsen. Finansierad via bygdepengsbidrag från 

kommunen. 

Vi har momsregistrerat föreningen då ny tolkning av dessa regler är gjord i EU/Sverige.  

Vi har hanterat E.ONs förstärkning av elnätet.  

Vi har bett Kalmar Vatten grusa vid sina pumpstationer vilket de utfört.  

Vi har uppdaterat hemsidan.  

Vi har kallat till utbildning på hjärtstartaren men pga lågt intresse blev den inte av. (Nytt 

försök ska göras) 

Vi har tagit fram ett informationsblad samt delat ut detta till samtliga medlemmar.  

Vi har uppdaterat kontaktlistan med rätt mailadresser.  

Den 24/4 städade medlemmar/boende våra gemensamma ytor på Boholmarna.  

Midsommarfirandet genomfördes på festplatsen.  
 

Styrelsen vill med denna redovisning tacka alla medlemmar för förtroendet och 
samarbetet under 2022. 

 
Ordförande  Kassör 

   
 

________________ ________________ 

Johan Gren  Catarina Wiik  
 

 
Sekreterare  Informatör 

   
 

________________ ________________ 
Emma Adolfson Johan Persson 

 

 
Ledamot   Suppleant 

   
 

________________ ________________ 

Patrik Engberg Bodil Magounakis 

Suppleant 

 

________________ 

Annika Sundström 


